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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr . Szili Katalin asszonynak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!
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Érkezett: 2006 JUN 0 9.

írásbeli kérdés

Bezárják-e a kiskunfélegyházi ANTSZ városi intézetét? címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Dr . Kökény Mihály egészségügyi miniszterhez . A
kérdésemre válaszát írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A legutóbbi megyei közgyűlésen Török Gusztáv Andor Kalocsa polgármestere vetette fel,
hogy átszervezések okán lehetséges, hogy bezár a kiskőrösi és a kiskunfélegyházi ÁNTSZ
városi intézete .
Dr . Városi Zsuzsanna megyei tisztifőorvos elmondta, hogy több levéllel fordult már 2003 .
decembere óta az Országos Tisztifőorvosi Hivatalhoz . Azonban mind a mai napig nem kapott
választ arra, hogy milyenjövőre számíthatnak a bács- kiskunmegyei ÁNTSZ-ek.
Véleményem szerint gazdasági szempontból megtakarítás nem jelentkezne az
összevonásokkal, mivel az utazási - szállítási költségek jelentésen megnövekednének . A
Kiskunfélegyházán élő emberek, ugyanakkor nagyon rosszul vennék, ha az ellátás a
kecskeméti városi intézethez kerülne .

- Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, mikor számíthatnak válaszra a Bács-Kiskun
megyében élők az ÁNTSZ városi intézeteinek jövőjéről .

Bezárják-e a kiskunfélegyházi ÁNTSZ városi intézetét?

Várom megtisztelő válaszát.

Budapest, 2004 . június 9. Lk"W]
Endre Sándor

Fidesz Magyar Polgári Szövetség
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